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J.nr. 2024 - 1148  

Den 7. marts 2025 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 452 (Alm. del), som Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

har stillet til ministeren for grøn trepart den 7. februar 2025. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter 

Kofod (DF). 

Spørgsmål nr. 452 (Alm. del) fra Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

”Vil ministeren oplyse, hvor mange ulve ministeren mener, der er plads til i Jylland, nu hvor ministeren 

i Aftenshowet den 4. februar 2025 sagde: ”Jeg har den holdning, at der ikke er plads til så mange ulve.”?” 

Svar 

Det er min holdning, at danskernes tryghed kommer før hensynet til ulven, og at ulve derfor ikke skal 

løbe rundt, hvor mennesker bor og lever.  

 

Regeringen arbejder derfor for at få ændret EU-reglerne, så vi kan regulere ulve i Danmark.  

 

 

 

Jeppe Bruus  

/ 

 

 

Charlotte Brøndum 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 
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